

- (一) 12 月 19 日(星期五)舉行聖誕活動，詳情如下：
1. 是日安排外籍演藝人員演繹迪士尼經典角色，與小朋友進行全英語互動遊戲。
 2. 茶點：請家長為幼兒預備 5 人份量的食物，回校作分享。請注意：帶回校的食物，多出會安排家長帶回家享用，並要以健康為主，由於本校只有小雪櫃，因此未能為家長帶回校的食物儲在本校雪櫃內。
 3. 請學生帶備杯碟、毛巾及毛巾盒回校，毋須帶書包及功課袋，各班按恆常時間返放學。
 4. 服裝：聖誕服或便服。
- (二) 12 月 22 日(星期一)為順德聯誼總會轄屬三間幼稚園舉行聯校教師發展日，是日學生休課一天。
- (三) 聖誕假期由 12 月 23 日(星期二)至 2026 年 1 月 3 日(星期六)止，1 月 5 日(星期一)學生照常上課。
- (四) 本校為未獲分配小一學位之高班家長舉行「高班家長統一派位選校須知」講座，詳情如下：
- 日期：2026 年 1 月 17 日(星期六)
- 時間：上午班 9:15a.m.至 10:15a.m.
下午班 11:00a.m.至 12:00p.m.
- 地點：本校禮堂
- *當日設有暫托本校學生服務。
- (五) 高班家長觀課將於 2026 年 1 月 13 日至 16 日進行，低班家長觀課將於 1 月 19 日至 22 日進行，幼兒班家長觀課將於 1 月 26 日至 29 日進行，詳情請參閱家長觀課通告，如需更改時間，請與班主任洽商。請觀課家長必須準時出席，並使用西門出入。
- (六) 本校於 10 月 28 日(星期二)舉行之「公益金便服日」籌款活動共籌得\$35,769.2，全校共 490 人參與，全數已交回「香港公益金」作慈善用途。至於捐款百元或以上之收據，稍後派發。

順德聯誼總會
屯門梁李秀娛幼稚園
2025 年 12 月 12 日



- (1) The Christmas Activity will be held on 19 December (Friday). Details are as follows:
 1. The school will arrange for foreign performers to portray classic Disney characters and engage in interactive games in English with the children.
 2. Snacks: Please prepare some health snacks for five children for sharing at school. Please note: Any leftover food will be arranged to take home. Because the capacity of the refrigerator in our school is not big enough, we cannot store the food brought to school by parents in the refrigerator.
 3. Please bring the cup, plate, towel and towel box to school for snack. There is no need to bring the school bag and homework bag. Students shall go to school and dismiss at regular time.
 4. Costume: Christmas costume or casual wear.
- (2) 22 December (Monday) is designated as a Teacher Development Day for the three kindergartens under the Shun Tak Fraternal Association, and students will have a day off.
- (3) Christmas holiday shall start from 23 December, 2025 (Tuesday) to 3 January, 2026 (Saturday). Classes will resume on 5 January (Monday).
- (4) School will hold a seminar about "K3 Parents Notices on Choice of Schools in Central Allocation" for K3 parents who have not been allocated primary school. Details are as follows:

Date: 17 January, 2026 (Saturday)

Time: Morning classes 9:15a.m. to 10:15a.m.
Afternoon classes 11:00a.m. to 12:00p.m.

Locate: School Hall

* Children care service will be provided for our school students on that day.
- (5) K3 Parents' Observation Days will be held from 13 to 16 January, 2026. K2 Parents' Observation Days will be held from 19 to 22 January, 2026. K1 Parents' Observation Days will be held from 26 to 29 January. Please refer to the notice of Parents Observation Days for the details. If you need to change the time, please coordinate with the class teacher. Observing parents must attend on time and enter and leave through the west door.
- (6) The "Community Chest Dress Casual Day" fundraising event held by our school on 28 October (Tuesday) raised a total of \$35,769.20 HK dollars. A total of 490 people from the school participated. All the funds have been returned to the "Community Chest of Hong Kong" for charitable purposes. Receipts for donations of 100 dollars or more will be distributed later.

Shun Tak Fraternal Association
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
12 December, 2025

